
PROTOKÓŁ Nr III/10
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

21 grudnia 2010 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, (spóźniony radny Marcin Mróz – 9.15),
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• radni powiatowi Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek (nieobecny radny powiatowy Maciej  

Dubiel),
• sołtysi wsi  (nieobecni sołtysi: Leszek Tymniuk – Giżyn, Stanisław Talarowski- Czechnów,  

Jolanta Kowalska – Gierłachowo, Polaszek Dariusz – Szemzdrowo i Maciej Baryga –  
Zaborowice),

• przedstawiciele Zarządów Osiedla (nieobecny Henryk Piotrowski),
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawicielka lokalnej prasy – z tygodnika „Życie Rawicza’,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej pan Maciej Jagodziński.
Stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład rady w sesji uczestniczy 14  radnych, co 
stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są jakiekolwiek propozycje zmian. 

W związku z tym, iż do przesłanego Państwu radnym porządku obrad uwag nie 
wniesiono przewodniczący Jagodziński przedstawił porządek III sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej w Bojanowie oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej.
3.  Przyjęcie protokołu Nr II/10 z sesji odbytej w dniu  14 grudnia  2010 roku.
4.  Zapytania radnych.
5.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.
6.  Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
7.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa,
2) zmiany Uchwały Nr XLVI/379/10 z dnia 5 listopada 2010 roku w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo,

3) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2011 rok,
4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok,
5) przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady na 2011 rok,
6) zmian budżetu gminy na 2010 rok,

8.  Odpowiedzi na zapytania radnych.
9.  Wolne głosy i wnioski.
10.Zakończenie.
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Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr II/10 z sesji odbytej w dniu 14 grudnia 2010 roku.

W związku z tym, iż do przedmiotowego protokołu nie wpłynęły uwagi pisemne oraz 
ustne, przewodniczący obradom zawnioskował o nie odczytywanie protokołu.
Za propozycją przewodniczącego Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 
14 „za” ( chwilowo nieobecny radny Marcin Mróz).
W związku z powyższym protokół nr II/10 z sesji odbytej w dniu 14 grudnia 2010 roku 
przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4  Zapytania radnych.

Zapytań nie było.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński zapoznał 
zebranych z reprezentacją Rady w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 14 grudnia br.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Zuter zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie zostały podjęte od ostatniej 
sesji Rady Miejskiej:

Zarządzenie Nr 1/ 10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/9,

Zarządzenie Nr 2/ 10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/10,

Zarządzenie Nr 3/ 10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/11,

Zarządzenie Nr 4/ 10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/12,

Zarządzenie Nr 5/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie  
oznaczonej jako działka ew. nr 150/13,

Zarządzenie Nr 6/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie  
oznaczonej jako działka ew. nr 150/20,
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Zarządzenie Nr 7/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie  
oznaczonej jako działka ew. nr 150/21,

Zarządzenie Nr 8/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie  
oznaczonej jako działka ew. nr 150/22,

Zarządzenie Nr 9/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie  
oznaczonej jako działka ew. nr 150/23.

Pytań do przedstawionych przez Burmistrza Zutera zarządzeń nie było. 
W związku z powyższym uczestnicy sesji zostali zapoznani z reprezentacja gminy Bojanowo 
na zewnątrz.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
1)ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa,

Propozycje kwot ustalających uposażenie Burmistrza Bojanowa zostały szczegółowo 
omówione i zaakceptowane na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 14 grudnia br. 
Na sesji uwag nie wniesiono. Po odczytaniu przez przewodniczącego obrad treści projektu 
uchwały przystąpiono do jej podjęcia. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie 
z  dnia 21 grudnia 2010 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Powyższa stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
       2  ) zmiany Uchwały Nr XLVI/379/10 z dnia 5 listopada 2010 roku w   
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i 
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo,

Konieczność podjęcia powyższej uchwały uzasadnił na posiedzeniu komisji stałych 
Burmistrz Zuter. Powodem poddania jej pod obrady był błąd pisarski jaki wkradł się w treść 
uchwały. Przed przystąpieniem do odczytania jej treści przewodniczący obradom poprosił o 
poprawienie paragrafów – z „3” na „2” oraz z „4” na „3”.
Po odczytaniu treści uchwały przed przewodniczącego obrad przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Uchwała stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2011 rok,

Przewodniczący  Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński na posiedzeniu 
komisji stałych w dniu 14 grudnia br. przedstawił przygotowaną przez siebie propozycję 
planu pracy Rady na 2011 rok. Panie i panowie radni uwag do przedmiotowego projektu nie 
wnieśli i jednogłośnie zaakceptowali propozycję przewodniczącego Jagodzińskiego. 
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Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za” – uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
4 )zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok,

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Jan Kubis. Zapoznał zebranych z 
wypracowaną przez swoją Komisję propozycję planu pracy na rok 2011. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej podjęciem głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
5) przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady na 2011 rok,

Przed przystąpieniem do podjęcia przedmiotowej uchwały głos zabrali 
przewodniczący komisji stałych Rady Miejskiej w Bojanowie, którzy przedstawili zebranym 
propozycje planów pracy prowadzonych przez siebie komisji.
Pierwsza głos zabrała pani Ewa Szczepaniak przewodnicząca Komisji Budżetowej, po Niej 
głos zabrał pan Franciszek Wieremiejko przewodniczący Komisji Oświaty. Uwag do 
propozycji przedstawionych przez poszczególnych przewodniczących Komisji nie wniesiono.
Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem 
Uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady na 2011 rok głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
6/ zmian budżetu gminy na 2010 rok,

Przed przystąpieniem do odczytania treści uchwały głos zabrała pani Skarbnik 
Mirosława Zamelska. Zapoznała zebranych ze zmianami jakie zostały wprowadzone od 
posiedzenia komisji Stałych Rady, na którym omówiono przedmiotowy projekt.
Pytań nie było, jednakże radny pan Stanisław Tomiczak poprosił o poprawienie w treści 
uchwały błędnej numeracji ustępów.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gmina na 2010 rok. Za 
jego podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Uchwała stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Odpowiedzi na zapytania radnych.

W związku z brakiem zapytań przystąpiono do realizacji punktu 9 „ Wolne głosy i 
wnioski”.

Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski.

Pierwszy głos zabrał radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek, który przekazał 
obecnym informację o pracy Starostwa Powiatowego w Rawiczu.
Następnie Burmistrz Zuter poinformował, iż Kapituła powołana przez Marszałka 
Województwa Wielkopolskiego w celu przeprowadzenia  konkursu „Pięknieje Wielkopolska 
Wieś” zakwalifikowała wieś Gołaszyn do I  etapu projektu „ Zagospodarowanie centrum 
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kultury Gołaszyna poprzez utwardzenie placu rekreacyjno – sportowego z ogrodzeniem 
panelowym oraz zmianą i modernizacją systemu ogrzewania w świetlicy wiejskiej”.

Burmistrz poinformował, iż pozytywną weryfikację na dofinansowanie ze środków 
unijnych przeszły również wnioski parafii Sułów Wielki – na modernizację – utwardzenie 
placu przykościelnego zabytkowego kościoła filialnego w Giżynie oraz drugi wniosek na 
remont połowy dachu kościoła parafialnego p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w 
Bojanowie.

Burmistrz Zuter zaprosił zgromadzonych do sali kina na koncert Kapeli Zamku 
Rydzyńskiego w dniu 16 stycznia 2011 (niedziela).

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 17 stycznia 2011 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Rawicz odbędzie się szkolenie dla 
nowowybranych radnych. 

Do pkt. 10 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad III sesji Rady Miejskiej przewodniczący 
Maciej Jagodziński złożył wszystkim obecnym na sesji życzenia zdrowych, pogodnych i 
szczęśliwych Świąt Bożego Narodzenia cyt. „życzę, abyśmy te święta spędzili w gronie 
rodziny,  przeżywając po raz kolejny przyjście Pana na nasz świat, jeśli kogoś obraziłem, lub 
sprawiłem przykrość proszę o wybaczenie, moje faux pas nie były zamierzone i nie miały na 
celu skrzywdzenia nikogo, za moje błędy serdecznie przepraszam”. Tymi słowa
przewodniczący Maciej Jagodziński o godz. 10.15 zakończył III sesję Rady Miejskiej 
w Bojanowie.

Po oficjalnej części obrad na sali sesyjnej powitano księdza kanonika, proboszcza 
bojanowskiej parafii Jana Ratajczaka.
Burmistrz Bojanowa złożył wszystkim obecnym życzenia spokojnych, radosnych i bardzo 
rodzinnych, spędzonych przy choince i kolędach Świąt Bożego Narodzenia. 
Po Burmistrzu głos zabrał ksiądz kanonik Jan Ratajczak cyt. „jest to moje już trzecie 
spotkanie opłatkowe w tym roku, Rada Miejska to także wspólnota osób – tak jak rodzina, 
parafia czy gmina. Życzę Państwu aby te święta upłynęły we wspólnocie rodziny, w ciepłej i 
miłej atmosferze. Z tytułu wyboru Państwa na przedstawicieli naszej społeczności, życzę aby 
przyświecał Wam jeden wspólny cel – dobro naszej ‘małej ojczyzny’ , a Nowy Rok był 
radosny, spokojny i spełnił Państwa marzenia i oczekiwania.”
Po tych życzeniach uczestnicy sesji podzielili się opłatkiem i zaśpiewali zaintonowaną przez 
przewodniczącego Rady pana Macieja Jagodzińskiego kolędę „ Przybieżeli do Betlejem 
pasterze”.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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